

ESSAY ON – A HOLIDAY 假期随笔

When did you went? 你啥时候去的?

Where did you went? 你去哪儿了?

How did you go? 你怎么去的?

What did you do? 你做了什么?

What food you tried/ liked/ had? 您尝试过/喜欢/吃过什么食物?

How did you feel / felt? 你感觉如何?

Holidays are the perfect time to take a 1. _____ from daily life and 2. _____ new places. One of the most 3. _____ holiday trips I ever had was when my family and I visited **Langkawi Island** during the January school holiday this year.

假期是告别日常生活、探索新地方的绝佳时机。我最难忘的假期旅行之一，就是今年一月学校假期期间，我和家人一起去了兰卡威岛。

We planned the trip a few weeks in 4. _____ and were all very excited. As soon as the school term 5. _____, we packed our bags and headed to the 6. _____. After a **short flight**, we arrived in Langkawi,

greeted by sunny skies, clear blue waters, and the gentle sound of waves.

我们提前几周就计划好了这次旅行，大家都兴奋不已。学期一结束，我们就收拾行李前往机场。短暂的飞行后，我们抵达了兰卡威，迎接我们的是晴朗的天空、清澈湛蓝的海水和轻柔的海浪声。

During our stay, we 7. _____ many beautiful places like the **Langkawi Sky Bridge**, **Underwater World**, and the 8. _____ **Eagle Square**. We also went island hopping, which was my favorite part of the trip. The boat ride was 9. _____, and the small islands we visited were like something out of a postcard. I loved swimming in the sea, collecting seashells, and watching the 10. _____ by the beach.

在我们逗留期间，我们参观了许多美丽的地方，例如兰卡威天空桥、海底世界和著名的雄鹰广场。我们还进行了跳岛游，这是我最喜欢的部分。乘船游览非常刺激。我们参观的小岛就像明信片上的风景一样。我喜欢在海里游泳、捡贝壳，以及在海滩边欣赏日落。

The food in Langkawi was amazing too. We tried 11. _____ **seafood**, **local Malay dishes**, and 12. _____ coconut ice cream. At night, we walked through the night markets, where we bought 13. _____ and enjoyed **local snacks**.

兰卡威的美食也很棒。我们品尝了新鲜的海鲜、当地的马来菜肴和美味的椰子冰淇淋。晚上，我们漫步夜市，买了一些纪念品，品尝了当地的小吃。

This holiday trip brought my family 14. _____ together. We laughed, explored, and created memories that I will always be a 15. _____. It was not just a trip, but an experience full of joy, 16. _____, and adventure.

这次假期旅行让我和家人更加亲近。我们欢笑、探索，创造了我永远珍藏的回忆。这不仅仅是一次旅行，更是一段充满欢乐、学习和冒险的经历。

In 17. _____, a holiday trip is more than just a break and it is a time to 18. _____ new places, enjoy life, and build happy memories. I hope to go on many more trips like this in the 19. _____.

总而言之，假期旅行不仅仅是一次短暂的休息，更是探索新地方、享受生活、创造美好回忆的良机。我希望将来能有更多这样的旅行。

memorable	delicious	closer	ended	visited
famous	airport	break	treasure	fresh
advance	souvenirs	sunset	thrilling	explore
conclusion	future	learning	discover	